
 
Zápis č. 2/2009 (36) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 16. 2. 2009 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel Ph.D., RNDr. M. Fialka, CSc., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. V. Gerlich , Bc. M. Borovian 
(celkem 7 členů AS ) 

Omluveni: Ing. F. Gazdoš, Ph.D., Ing. E. Kvasnicová, T. Javořík 
Hosté: prof. Vašek,  

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu změny Statutu FAI. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro navazující magisterské studijní programy. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2009/2010.  

6. Projednání návrhu Pravidel rozdělení finančních prostředků na FAI pro rok 2009.  

7. Projednání zprávy o činnosti AS FAI za období 27. 2. 2008 – 23. 2. 2009 

8. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal pana děkana.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis bez připomínek.  

K problematice docházky doktorandů děkan informoval o připravované směrnici (vyhlášce) 
týkající se povinností studenta DSP na FAI. Směrnice (vyhláška) byla projednávána na zasedání 
kolegia děkana. Před vydáním bude svolána schůzka s doktorandy.  

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

bez informací 
 
ad 3) Projednání návrhu změny Statutu FAI. 

Návrh změny statutu FAI senát projednával již na minulém zasedání a dále na zasedání 
Legislativní komise dne 2. 2. 2009. Předseda AS FAI shrnul všechny navrhované změny. 
Děkan FAI předložil členům AS FAI ještě dodatek k příloze č. 1 – Symboly FAI, týkající se 
pamětních medailí FAI. AS FAI doporučil tuto část zapracovat do přílohy - Symboly FAI. AS 
FAI dále doporučil anonymnější text v obrázku reprezentující ukázku doprovodného certifikátu 
k udělené medaili. Předseda AS FAI navrhl veškeré změny zapracovat a konečnou verzi Statutu 
FAI schválit díky blížícímu se konci funkčního období elektronicky.  
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ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro navazující magisterské studijní programy. 

V této směrnici nakonec po dlouhých diskusích nedochází oproti loňskému roku k žádným 
zásadním změnám. Směrnice byla projednána na 2 zasedáních LK. Vedle drobných formálních 
úprav se vedla dlouhá debata nad systémem přijímání studentů z FAI a z jiných škol. Bylo 
navrženo směrnici z tohoto pohledu přepracovat. Proděkan Sysala vysvětlil důvody, proč pro 
tento akademický rok nemůže být tato směrnice přepracována.  
Směrnice pro přijímací řízení s jedním termínem pro všechny studenty bude zpracována pro 
příští rok. 

Návrh usnesení AS FAI  36/1             
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2009/2010 pro navazující magisterské studijní programy. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  36/1  
AS FAI schválil jednomyslně návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro navazující magisterské studijní programy. 
 
 
ad 5)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2009/2010. 

Tato směrnice byla taktéž projednána na zasedání LK. Legislativní komise navrhla uvést počet 
přijímaných studentů do DSP. Tento počet byl stanoven na 25. V návaznosti na toto rozhodnutí 
bude vymazána věta „Maximální počet přijímaných studentů stanoví děkan FAI“. Bylo 
stanoveno datum zveřejnění témat disertačních prací  -  do konce dubna 2009. 
 

Návrh usnesení AS FAI  36/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2009/2010. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  36/2 
AS FAI schválil jednomyslně návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2009/2010. 
 
 
ad 6) Projednání návrhu Pravidel rozdělení finančních prostředků na FAI pro rok 2009. 

Návrh byl projednán na zasedání Ekonomické komise dne 4. 2. 2009. Proběhla zde diskuse 
týkající se vzorce pro výpočet rozdělení finančních prostředků na jednotlivé ústavy. Další úpravy 
byly formálního charakteru. 
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Návrh usnesení AS FAI 36/3  
AS FAI schválil návrh Pravidel rozdělení finančních prostředků na FAI pro rok 2009. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 36/3 
AS FAI schválil jednomyslně návrh Pravidel rozdělení finančních prostředků na FAI pro rok 
2009. 
 
 
ad 7)  Projednání zprávy o činnosti AS FAI za období 27. 2. 2008 – 23. 2. 2009. 

Předseda AS FAI předložil Zprávu o činnosti AS FAI za třetí rok funkčního období, kde zapracoval 
připomínky členů AS FAI. Dr. Chramcov do zprávy mimo jiné doplnil větu, že otázky týkající se 
menzy nelze řešit na úrovni AS FAI, tyto otázky musí být řešeny v AS UTB. Dr. Fialka navrhl 
doplnit připomínku týkající se kouření před hlavním vchodem. Dr. Chramcov navrhl schválit 
Zprávu o činnosti AS FAI za třetí rok funkčního období s dodatečným zapracováním změn 
týkajících se posledního řádného zasedání AS FAI. 
 
Návrh usnesení AS FAI 36/4 
AS FAI schválil Zprávu o činnosti AS FAI za třetí rok funkčního období s dodatečným 
zapracováním změn týkajících se posledního řádného zasedání AS FAI. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 36/4 
AS FAI schválil jednomyslně Zprávu o činnosti AS FAI za třetí rok funkčního období s 
dodatečným zapracováním změn týkajících se posledního řádného zasedání AS FAI. 
 
 
ad 8)  Různé 

• Dr. Chramcov seznámil členy AS FAI s obsahem e-mailu od studenta 3. ročníku BTSM 
týkající se nepovinné výuky dalších světových jazyků na FAI – děkan FAI sdělil, že tato 
otázka již byla diskutována na úrovni KD. Z důvodu špatných zkušeností (studenti 
většinou předmět nedokončí) s podobnou výukou se na FAI neplánuje výuka dalších 
cizích jazyků. Řeší se možnost doplňující výuky AJ u DSP. 

• Dr. Chramcov citoval e-mail od Ing. Kvasnicové s poděkováním za spolupráci v AS FAI.  

• Dr. Chramcov poděkoval členům AS FAI za práci vykonanou v prvním funkčním období.  

• Děkan FAI pozval všechny členy AS FAI, kteří působili ve funkci minimálně 2 roky, na 
slavnostní zasedání KD, které proběhne dne 23. 2. 2009 v zasedací místnosti 51/606. 

• Doc. Sysel inicioval diskusi týkající se možnosti otevření volitelných předmětů pro studenty 
FAI. 

• Dr. Milan Navrátil vznesl dotaz na možnost používání zadního vchodu do budovy pro 
studenty DSP – děkan FAI přislíbil, že tato otázka bude otevřena na KD 23. 2. 2009. 
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• Dr. Pavel Navrátil vznesl dotaz na akreditaci nového Bc. studijního oboru. Děkan FAI 
odpověděl, že se v pátek 20. 2. 2009 zúčastní schůzky týkající se této akreditace. 

 
 
Termín ustavujícího zasedání nového složení AS FAI je předběžně stanoven na pondělí 
23. 2. 2009 ve 14.00 hod. v zasedací místnosti 51/203. 
 

 
Ve Zlíně dne 23. 2. 2009 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


